
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 08.11.2022 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 16:30-17:00 
Møde fra kl. 17:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Eske Dinesen, Nicolai Jensen, 
Rikke Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever: Alberte 
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Jesper Van Vliet Tews 
Michael Dinesen 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
 
 
 
 
Afbud fra alle elever jf. nedenstående 

Møde-
leder 

 Referent Allan Christian Kristensen 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt, ønske fra et bestyrelsesmedlem om at 
tidsrammen overholdes i lyset af, at tiden ved de 
seneste møder er blevet overskredet 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Elevrådet ønsker ikke at deltage alene, men ønsker 
deltagelse af to repræsentanter fra hver matrikel, 
dog kun 1 med stemmeret. Grundet 
Skolebestyrelsens beslutningen på forrige 
skolebestyrelsesmøde, om ikke at imødekomme 
elevernes ønske, har de derfor ikke ønsket 
deltagelse i dag og fremover.  
Bestyrelsen tager elevernes udmelding til 
efterretning uden yderligere kommentarer. 

3. Tilbagemelding fra Borgmester møde med 

bestyrelsen, samt beslutning omkring videre 

håndtering fra bestyrelsens side. 

(Orientering, og beslutning) 

 

Samuel og Benjamin orienterer om mødet med 
borgmesteren. Mødet kom desværre ikke i ønsket 
omfang til at handle om vores henvendelse og 
ønsker. Det var ikke muligt på mødet at nå frem til 
en videre form for dialogen.  
 
Benjamin har efterfølgende været i dialog med 
udvalgsformanden, som har punktet på 
udvalgsmødet i aften. Når Benjamin hører fra 
udvalget, så orienteres bestyrelsen om den videre 
proces. Der kan blive brug for et ekstraordinært 



 

 

møde, hvor vi drøfter vores fremtidige arbejde med 
punktet.  
 

4. Håndtering af nedsænkning af 

temperaturer i klasserne, orienteringspunkt. 

(Orientering) 

 

Rumtemperaturen i klasselokalerne er typisk ca. 20 
– 20,5 grader når der har været elever i klasserne. 
Mødelokaler og kontorlokaler er ca. 19 grader. 
Opfordring fra et bestyrelsesmedlem om at ledelse 
og personale gør sig tanker omkring udluftning, 
også når det bliver koldt udenfor, samt at sikre 
bevægelse i undervisningen både som middel mod 
at fryse, men også for at forbedre indlæringen. 
Lærerne kommer til at have drøftelsen på deres 
respektive teammøder.  

 
5. 
 

Orientering omkring elevfravær og 

håndtering af denne 

 

Gennemgang af hvorledes udviklingen i elevers 
fravær har været over de seneste år, herunder 
fordelingen på årsager til fravær. Nordskolen ligger 
på niveau med fraværet i Roskilde kommune som 
helhed.  

6.  Orientering omkring legeplads renovering 

på Jyllinge 

 

Gennemgang af legepladsprojektets fremskridt på 
afdeling Jyllinge. 

 
7. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

 
Den kommende tid kommer til at indeholde: 
Juleværksteder i SFOérne 
Klippe Klistredag d. 1. december 
Lucia optog 
Juleturnering på Bau 
Kirkegangen 
Sidste Skoledag før jul 
Overgangstest Dansk / Matematik (Nov – Dec) 
erstatter nationale test 
Trivselsundersøgelsen blandt personalet sker netop 
nu. 
 

8. Evt. Der udsendes indkaldelser til de bestyrelsesmøder 
der ligger efter nytår. 
 
Der stilles forslag om et punkt på førstkommende 
bestyrelsesmøde, hvor de enkelte medlemmer 
redegør for hvorfor man har valgt at sidde i 
skolebestyrelsen. 
 
Forslag om at der inviteres en vejleder til at drøfte 
digitalt læringsmiljø. 
 
Belysning på p pladserne: det undersøges om der 
er tilstrækkelig belysning i den mørke tid, samt hvad 
tid der tændes og slukkes. Dette skal suppleres 
med hvordan belysningen er på adgangsveje. 
 
Der er lys i lokaler i weekenden på både afdeling af 
Baunehøj og Jyllinge. Vi kontakter 
ejendomsservice, da alt lys burde slukke 
automatisk (bevægelsessensorer). 



 

 

 
Der erindres om at der er 48 timers svarfrist på 
godkendelse af referat. 
 

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

8. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

13. april 

2. maj 

8. juni Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


